



兒童事務委員會
Commission on Children

「愛兒童·童行」

WhatsApp貼圖設計比賽

“Caring for Our Kids” WhatsApp Sticker Design Competition

比賽主題:

以「愛兒童·童行」為主題，將關愛兒童的元素融入WhatsApp貼圖設計當中，作品應富本地特色及能應用於WhatsApp日常溝通。

活動對象:

在本港就讀全日制中學的學生

參賽方法及截止日期:

參賽同學須於**2019年10月11日**或之前向就讀中學報名。

報名表格可向就讀學校索取或在兒童事務委員會的網站下載，參賽作品須透過學校，由負責老師連同參加表格，於**2019年10月31日**或之前電郵至 coc@lwb.gov.hk，每所學校甄選不多於三份作品提交兒童事務委員會。

作品用途:

得獎設計作品會供公眾下載。

Competition Theme:

With “Caring for Our Kids” as the theme, the WhatsApp sticker designs should contain elements of care and love for the kids. Entries should be rich in local characteristics and can be used in WhatsApp day-to-day communication.

Target Group:

Full-time secondary students studying in Hong Kong

Submission of Entries and Deadline:

Students interested in entering the Competition are required to enrol through their secondary schools on or before **11 October 2019**.

Enrollment form can be obtained from their schools or downloaded from Commission on Children website. All entries, together with the enrolment forms, must be submitted by the teachers-in-charge via their schools and email to coc@lwb.gov.hk on or before **31 October 2019**. Each school should submit not more than three entries to the Commission on Children.

Use of Entries

The winning design entries will be made available to the public for downloading.

得獎名額及獎品:

冠軍(一名) — 可獲發3,000元書券及獎狀;
亞軍(一名) — 可獲發2,000元書券及獎狀;
季軍(一名) — 可獲發1,000元書券及獎狀; 及
優異獎(七名) — 每名可獲發500元書券及獎狀。

Number of Winners and Prizes:

Champion (1 place): \$3,000 Book Coupon and Certificate;
1st Runner-up (1 place): \$2,000 Book Coupon and Certificate;
2nd Runner-up (1 place): \$1,000 Book Coupon and Certificate; and
Merit Award (7 places): \$500 Book Coupon and Certificate each



詳情參閱
www.coc.gov.hk

查詢電話 Enquiry no.
3655 4716

